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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meghallja-e végre a kormány a szociális dolgozók 
segélykiáltását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  Operatív  Törzs  november  11-i  sajtótájékoztatóján  Müller  Cecília  is  elismerte,  hogy  a
koronavírus-világjárvány következményeinek elhárításában a szociális és gyermekvédelmi terület
dolgozóinak  munkája  és  helytállása  nélkülözhetetlen.  Bár  a  szociális  szektor  egésze  jelentős
létszámhiánnyal  és  alulfinanszírozottsággal  küzd,  mégis  az  itt  dolgozók  áldozatos  munkájának
köszönhető,  hogy  a  szociális  intézmények  nem  válnak  gócponttá,  és  hogy  az  egészségügyi
ellátórendszerre kevesebb teher nehezedik.

Mindezek ellenére a szociális szektornak eddig csak a kormánytagok elismerő szavai jutottak, pedig
a tényleges megbecsülés jele az anyagi elismerés lenne.

A Szociális  Területen  Dolgozók  Szakszervezete,  valamint  a  Szociális  Munkások  Demokratikus
Szakszervezete  2020.  november  12-én  levélben  kérte  a  kormány  haladéktalan  intézkedését  a
szociális szektort érintő súlyos problémák ügyében.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1.)  Hogyan  gondoskodik  a  kormány  a  szociális  intézmények  megfelelő  és  kellő  mennyiségű
védőeszközökkel  való  ellátásáról,  és  számukra  a  védekezéshez  szükséges  költségvetési  forrás
azonnali biztosításáról? 

2.) Biztosítja-e a kormány a dolgozók rendszeres szűrését a szociális és gyermekvédelmi ellátások
valamennyi területén, az alap- és a szakosított ellátásban? 

3.) Az egészségügyi dolgozókhoz hasonlóan biztosítja-e a kormány a szociális és gyermekvédelmi



terület dolgozói számára is a közforgalmú személyszállítási utazási kedvezményt a veszélyhelyzet
ideje alatt? 

4.)  Garantálja-e  a  kormány,  hogy  koronavírussal  fertőzött  szociális  dolgozók  esetében,  akik  a
fertőzés  beigazolódását  megelőzően  az  ellátásban  részt  vettek,  a  foglalkozási  megbetegedés
gyanúját automatikusan vélelmezni fogják annak érdekében, hogy a munkahelyén megfertőződött
dolgozó 100 %-os táppénzben részesülhessen? 

5.) Biztosítja-e a kormány, hogy 100 %-os táppénzben részesüljön az, aki fertőzött munkatárs vagy
ellátott kontaktszemélyeként kerül karanténba? 

6.) Megkapják-e még az idei évben a szociális és gyermekvédelmi terület dolgozói is az egyszeri
ötszázezer  forintos  juttatást  a  veszélyhelyzetben  tanúsított,  embert  próbáló  munkájuk
elismeréseként? 

Budapest, 2020.11.16. 

Várom válaszát.

Tisztelettel,

Ungár Péter

(LMP)
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